
 Protokół   Nr   8/19   

z   posiedzenia   Komisji   Spraw   Społecznych   Rady   Miasta   Piły   

w   dniu   23   kwietnia   2019   r.   

Urząd   Miasta   Piły,   sala   229a   

(czas   trwania   godz.:14:00   –   15:45)   

  

Na   posiedzeniu   obecnych   było   10   członków   Komisji   Spraw   Społecznych.   Listy   obecności   radnych   

i   zaproszonych   gości   stanowią   załączniki   do   protokołu.   

  

Włodzimierz  Bystrzycki,  przewodniczący  Komisji  Spraw  Społecznych  powitał  radnych  oraz           

zaproszonych   gości   i   po   stwierdzeniu   quorum   otworzył   obrady   komisji.   

  

Porządek   obrad:   

  

1. Projekt  uchwały  Rady  Miasta  Piły  w  sprawie  zmiany  Wieloletniej  Prognozy  Finansowej             

Miasta   Piły   na   lata   2019-2029.   

2. Projekt   uchwały   Rady   Miasta   Piły   w   sprawie   zmiany   uchwały   budżetowej   na   2019   rok.   

3. Informacja  Przewodniczącej  Rady  Miasta  Piły  o  podejmowanych  działaniach  pomiędzy  VII            

a   VIII   sesją   Rady   Miasta   Piły.   

4. Sprawozdanie  Prezydenta  Miasta  Piły  z  prac  Prezydenta  Miasta  Piły  w  okresie             

międzysesyjnym,   zwłaszcza   z   wykonania   uchwał   Rady   Miasta   Piły.   

5. Projekt  uchwały  Rady  Miasta  Piły  w  sprawie  ustalenia  szczegółowych  zasad  ponoszenia             

odpłatności   za   pobyt   w   schronisku   dla   osób   bezdomnych   z   usługami   opiekuńczymi.   

6. Projekt  uchwały  Rady  Miasta  Piły  w  sprawie  określenia  wykazu  kąpielisk  oraz  sezonu              

kąpielowego   w   roku   2019.   

7. Projekt  uchwały  Rady  Miasta  Piły  w  sprawie  ustalenia  planu  sieci  publicznych  szkół              

podstawowych  prowadzonych  przez  Gminę  Piła  oraz  określenia  granic  obwodów           

publicznych   szkół   podstawowych   od   dnia   1   września   2019   roku.   

8. Projekt  uchwały  Rady  Miasta  Piły  w  sprawie  likwidacji  Publicznego  Przedszkola  Nr  8  ul.               

Bohaterów   Stalingradu   23,   64-920   Piła.   

9. Projekt  uchwały  Rady  Miasta  Piły  w  sprawie  regulaminu  podziału  środków  dla  podmiotów              

realizujących  zadania  publiczne  w  zakresie  upowszechniania  kultury  fizycznej  z  budżetu            

Gminy   Piła.   
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Ad   1.   i   ad   2.   

  

Projekt  uchwały  Rady  Miasta  Piły  w  sprawie  zmiany  Wieloletniej  Prognozy  Finansowej  Miasta              

Piły  na  lata  2019-2029.  Projekt  uchwały  Rady  Miasta  Piły  w  sprawie  zmiany  uchwały  budżetowej                

na   2019   rok.   

  

Ewelina   Ślugajska,   skarbnik   Gminy   Piła    przedstawiła   obydwa   projekty   uchwał   łącznie.   

  

Radny  Zbigniew  Pyziak   zapytał  o  zapis  dotyczący  zakupu  nieruchomości  zabudowanej            

budynkiem  stacji  transformatorowej.  Do  tej  pory  było  tak,  że  to  Gmina  udostępniała  firmie  Enea                

miejsce,  a  teraz  czytamy,  że  to  my  mamy  kupić  nieruchomość,  na  której  znajduje  się  budynek  stacji                  

transformatorowej.  Radny  poprosił  o  komentarz.  Radny  zapytał  też  o  przeznaczenie  150  tys.  zł,               

zapisanych  w  odniesieniu  do  ul.  Kujawskiej  i  szkoły  podstawowej  nr  5.  Radny  Pyziak  zapytał                

także,   na   jakim   etapie   jest   przetarg   na   modernizację   ogrodu   przedszkolnego   przy   przedszkolu   nr   3.   

  

Krzysztof  Szewc,  zastępca  prezydenta  Miasta  Piły  powiedział,  odnosząc  się  do  pierwszego             

pytania  radnego  Pyziaka,  że  przejęliśmy  lotnisko  i  znajduje  się  tam  budynek  zasilany  poprzez  stację                

transformatorową  znajdującą  się  poza  terenem  lotniska.  Mamy  do  wyboru  dwie  możliwości  -  albo               

kupujemy  stację  transformatorową  za  4  do  5  tys.  albo  ciągniemy  nową  sieć  za  12  do  15  tys.                   

Uznaliśmy,   że   lepiej   będzie   kupić   stację   transformatorową.   

  

Skarbnik  Gminy  powiedziała,  odnosząc  się  do  pytania  dotyczącego  placu  zabaw  przy  przedszkolu              

nr  3,  że  nie  ogłosimy  przetargu  dopóki  tego  zadania  nie  będzie  w  budżecie.  Po  wprowadzeniu                 

zadania  do  budżetu  30  kwietnia,  Wydział  Oświaty,  Kultury  i  Sportu  będzie  mógł  przygotować               

procedurę  przetargową.  Odnosząc  się  do  kwestii  zagospodarowania  terenu  przy  szkole            

podstawowej  nr  5,  Skarbnik  powiedziała,  że  było  to  zadanie  wybrane  przez  mieszkańców  2  lata                

temu  i  dotyczyło  rozbudowy  istniejących  boisk  -  nie  będzie  to  coś  nowego,  chodzi  o  rozbudowę                 

istniejącej   bazy.   

  

Radny  Pyziak  poprosił  o  bardziej  szczegółowe  informacje  dotyczące  planów  związanych  ze  szkołą              

podstawową   nr   5.   

  

Sebastian  Dzikowski,  dyrektor  Wydziału  Oświaty,  Kultury  i  Sportu  powiedział,  że,  jeśli  dobrze              

pamięta,   to   jest   tam   na   pewno   przewidziane   boisko   do   piłki   siatkowej,   plażowej.   
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Głosowanie   ws.   WPF:  

  

Radni   zaopiniowali   ww.   projekt   uchwały   jednogłośnie   pozytywnie.   

  

Głosowanie   ws.   budżetu:   

  

Radni   zaopiniowali   ww.   projekt   uchwały   jednogłośnie   pozytywnie.   

  

Ad   3.   

  

Informacja  Przewodniczącej  Rady  Miasta  Piły  o  podejmowanych  działaniach  pomiędzy  VII  a  VIII              

sesją   Rady   Miasta   Piły.   

  

Nie   było   zgłoszeń   w   tym   punkcie   porządku   obrad.   

  

Ad   4.   

  

Sprawozdanie  Prezydenta  Miasta  Piły  z  prac  Prezydenta  Miasta  Piły  w  okresie  międzysesyjnym,              

zwłaszcza   z   wykonania   uchwał   Rady   Miasta   Piły.   

  

Radna   Teresa   Kasior    zapytała   o   33.   punkt   sprawozdania.   

  

Krzysztof  Szewc,  zastępca  prezydenta  Miasta  Piły  powiedział,  że  jeśli  chodzi  o  technologie              

wodorowe,  to  stanowi  to  w  tej  chwili  oczko  w  głowie  Urzędu  Marszałkowskiego  i  w  projekcie                 

uczestniczy,  oprócz  Piły,  Konin,  a  realizacja  programu  jest  przewidziana  na  lata  2020-2021.              

Prezydent   Szewc   dodał,   że   do   tej   kwestii   odniesie   się   pewnie   na   sesji   prezydent   Piotr   Głowski.   

  

Radna  Teresa  Kasior  zapytała  o  36.  punkt  sprawozdania  -  radna  zapytała,  czy  to  zadanie  obejmuje                 

też   Czwartki   Lekkoatletyczne.   

  

Prezydent   Szewc    powiedział,   że   tak.   

  

Ad   5.   
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Projekt  uchwały  Rady  Miasta  Piły  w  sprawie  ustalenia  szczegółowych  zasad  ponoszenia             

odpłatności  za  pobyt  w  schronisku  dla  osób  bezdomnych  z  usługami  opiekuńczymi  przedstawiła              

Wanda   Kolińska,   dyrektor   Miejskiego   Ośrodka   Pomocy   Społecznej   w   Pile .   

  

Radna   Teresa   Kasior    zapytała,   gdzie   najbliżej   Piły   jest   schronisko   z   usługą   opiekuńczą.   

  

Dyrektor  Kolińska  powiedziała,  że  w  województwie  wielkopolskim  jest  jedno.  My  mamy             

podpisaną   umowę   z   placówką   znajdującą   się   w   województwie   zachodniopomorskim   i   z   drugą   

w   mazowieckim.   

  

Przewodniczący  Komisji  Spraw  Społecznych  powiedział,  że,  jak  rozumie,  mamy  dwa  schroniska             

dla   bezdomnych.   

  

Dyrektor  Kolińska  powiedziała,  że  mamy  podpisaną  umowę  z  dwoma  schroniskami            

zewnętrznymi.   

  

Przewodniczący  Bystrzycki  powiedział,  że,  jak  rozumie,  omawiana  uchwała  jest  po  to,  abyśmy              

mogli   ustalić   zasady   odpłatności   dotyczące   różnych   ośrodków   wsparcia.   

  

Dyrektor    potwierdziła.   

  

Przewodniczący  Bystrzycki   zapytał,  czy  nie  można  podpisać  umowy  z  hospicjum,  żeby  ta              

placówka   też   stanowiła   ośrodek   wsparcia.   

  

Dyrektor  Kolińska  powiedziała,  że  chyba  nie  w  tej  formule,  która  jest  teraz  zapisana,  ale  nie                 

można  powiedzieć,  czy  w  przyszłości  nie  będzie  można  utworzyć  czegoś  dla  niepełnosprawnych,              

dla   ich   rodzin   -   na   tzw.   opiekę   wytchnieniową.   

  

Radny  Ryszard  Małecki  zapytał,  czy  zapisy  tej  uchwały  będą  dotyczyć  też  osób,  które  nie  są                 

mieszkańcami   Piły,   a   korzystają   np.   z   usług   placówki   przy   ul.   Długosza.   

  

Dyrektor   Kolińska    powiedziała,   że   tak,   jeśli   to   my   będziemy   kierować   do   tej   placówki.   

  

Radna  Gabriela  Milska  zapytała  o  skalę  bezdomności  na  naszym  terenie,  o  tendencję  w  tym                
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zakresie.   Radna   zapytała   też,   czy   jest   pomoc   w   tym   kontekście   organizacji   pozarządowych.   

  

Dyrektor  Kolińska  odpowiedziała,  że  w  sprawozdaniu  jest  napisane,  że  w  ubiegłym  roku              

udzieliliśmy  pomocy,  z  powodu  bezdomności,  199  osobom.  Natomiast  w  tym  roku,  w  lutym,  było                

ogólnopolskie  liczenie  osób  bezdomnych  i  ta  liczba  wyniosła  u  nas  153.  Odnosząc  się  do  tendencji,                 

dyrektor  Kolińska  powiedziała,  że  zjawisko  bezdomności  jest  płynne  o  tyle,  że  te  liczby  się                

zmieniają   -   raz   jest   więcej   bezdomnych,   a   raz   mniej.   Odnosząc   się   do   kwestii   współpracy   

z  organizacjami  pozarządowymi,  Dyrektor  powiedziała,  że  u  nas  specjalizuje  się  w  tym  temacie               

Monar-Markot.  Jakiś  czas  temu  prowadziliśmy  też  projekty  dotyczące  bezdomności  i  z  tamtego              

okresu   został,   prowadzony   przez   Akcję   Humanitarną   “Życie”,   streetworking.   

  

Radna  Teresa  Kasior  poprosiła  dyrektor  Kolińską  o  rozwinięcie  kwestii  projektów  prowadzonych             

w   ramach   konkursów.   

  

Dyrektor   Kolińska    powiedziała,   że   projekt,   o   którym   wspomniała,   był   opracowany   wspólnie   

z   organizacjami   pozarządowymi   i   razem   z   nimi   prowadzony.   

  

Radna   Teresa   Kasior    powiedziała,   że   odbywa   się   to   w   ramach   konkursów   i   przydzielanych   

w   związku   z   tym   dotacji.   

  

Dyrektor  Kolińska  potwierdziła  i  powiedziała,  że  oprócz  dużych  środków,  przyznawane  są  granty              

na  projekty  mniejsze  i  krótkoterminowe  i  takie  środki  może  organizacja  pozyskać  już  w  trakcie                

roku   budżetowego.   

  

Głosowanie:   

  

Radni   zaopiniowali   ww.   projekt   uchwały   jednogłośnie   pozytywnie.   

  

Ad   6.   

  

Projekt  uchwały  Rady  Miasta  Piły  w  sprawie  określenia  wykazu  kąpielisk  oraz  sezonu  kąpielowego               

w   roku   2019   omówiła    Małgorzata   Kaszuba,   zastępca   dyrektora   Wydziału   Oświaty,   Kultury   

i   Sportu .   
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Przewodniczący   Włodzimierz   Bystrzycki    zapytał,   czy   rozwiązany   jest   problem   z   ratownikami.   

  

Dyrektor  Kaszuba  odpowiedziała,  że  wnioskodawca  nie  występowałby  o  otworzenie  kąpieliska,            

jeśli   nie   miałby   ratowników.   

  

Głosowanie:   

  

Radni   zaopiniowali   ww.   projekt   uchwały   jednogłośnie   pozytywnie.   

  

Ad   7.   

  

Projekt  uchwały  Rady  Miasta  Piły  w  sprawie  ustalenia  planu  sieci  publicznych  szkół              

podstawowych  prowadzonych  przez  Gminę  Piła  oraz  określenia  granic  obwodów  publicznych  szkół             

podstawowych  od  dnia  1  września  2019  roku  przedstawił   Sebastian  Dzikowski,  dyrektor             

Wydziału   Oświaty,   Kultury   i   Sportu .   

  

Radna  Teresa  Kasior  zapytała  o  szkoły,  w  których  zajęcia  prowadzone  są  w  dwóch  budynkach  -                 

radna   poprosiła   o   informację,   czy   ten   system   się   sprawdza.   

  

Dyrektor   Dzikowski    odpowiedział,   że   szkoły   funkcjonują   bez   zastrzeżeń.   

  

Radny  Zbigniew  Pyziak  powiedział,  że  już  rok  lub  dwa  lata  temu  zgłaszał  sprawę  przynależności                

niektórych  ulic  do  trzech  szkół:  nr  1,  nr  5  i  nr  6.  Radny  powiedział,  że  cały  czas  nie  rozumie,                     

dlaczego   w   obwodzie   szkoły   podstawowej   nr   1,   jeśli   latami   obwód   kończył   się   na   ul.   Ceglanej,   

w  tej  chwili  wycięto  fragment  ul.  Staromiejskiej,  od  ul.  Okrzei  do  ul.  Ceglanej,  mimo,  że  na  tym                   

odcinku,  po  lewej  stronie,  mamy  ul.  Świętojańską  i  ul.  Rymarską,  które  należą  do  szkoły  nr  1,  a  ten                    

fragment   przypisany   jest   do   szkoły   nr   6.   

  

Przewodniczący   komisji    zapytał   radnego,   co   proponuje.   

  

Radny  Zbigniew  Pyziak  powiedział,  że  proponuje,  by  ten  odcinek  -  od  ul.  Okrzei  do  ul.  Ceglanej  -                   

był   przypisany   do   szkoły   podstawowej   nr   1.   Radny   powiedział,   że   podobna   sytuacja   jest   

w  kontekście  szkoły  podstawowej  nr  5.  Chodzi  o  odcinek  skrzyżowania  ul.  Sikorskiego  z  ul.  Okrzei                 

-  ten  fragment  należy  do  obwodu  szkoły  podstawowej  nr  5,  mimo  że  z  ul.  Sikorskiego  do  szkoły                   
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podstawowej   nr   1   jest   200   metrów.   

  

Przewodniczący   komisji    poprosił   radnego   Pyziaka   o   sformułowanie   wniosku.   

  

Radny  Zbigniew  Pyziak  powiedział,  że  proponuje,  by  ul.  Sikorskiego  włączyć  do  obwodu  szkoły               

podstawowej   nr   1.   

  

Dyrektor  Dzikowski  powiedział,  że  ten  projekt  uchwały  był  przygotowywany  w  ciągu  kilku              

miesięcy  analiz  i  dodał,  że  nadrzędnym  celem  było  i  jest  to,  by  w  naszych  szkołach  lekcje  mogły                   

zaczynać  się  o  godzinie  8.00  i  kończyć  o  normalnej  porze.  Dyrektor  dodał,  że  nie  można                 

porównywać  obecnej  sytuacji  do  tej,  jaka  była  kilkadziesiąt  lat  temu,  bo  zmieniły  się  warunki                

demograficzne.  Dyrektor  Dzikowski  powiedział,  że  już  po  raz  trzeci  odbywa  się  rekrutacja  według               

tego   schematu   i   dodał,   że   nie   wie   nic   o   tym,   by   ktoś   pisał   jakieś   odwołania   w   tym   zakresie.   

  

Prezydent  Szewc  powiedział,  że  chce  dodać,  że  kierowaliśmy  się  także  tym,  żeby  nie  zamykać                

żadnej   szkoły.   

  

Radny  Zbigniew  Pyziak  powiedział,  że  ta  sieć  obowiązuje  już  3  lata  i  dodał,  że  podtrzymuje                 

zgłoszone  przez  siebie  wnioski,  bo  chodzi  o  to,  by  zapisać  to,  co  w  tej  chwili  jest  -  dzieci  z  tego                      

rejonu  chodzą  do  szkoły  podstawowej  nr  1,  a  formalnie  są  przypisane  do  szkoły  nr  5  lub  szkoły  nr                    

6.   

  

Przewodniczący   Włodzimierz   Bystrzycki    powiedział,   że   w   związku   z   tym   zarządza   głosowanie   

w   sprawie   dwóch   wniosków   zaproponowanych   przez   radnego   Pyziaka.   

  

Głosowanie   ws.   pierwszego   wniosku:   

  

Radni  odrzucili  wniosek  5  głosami  „przeciw”,  przy  3  głosach  „za”  i  2  głosach               

„wstrzymujących   się”.   

  

Głosowanie   ws.   drugiego   wniosku:   

  

Radni  odrzucili  wniosek  5  głosami  „przeciw”,  przy  3  głosach  „za”  i  2  głosach               

„wstrzymujących   się”.   
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Głosowanie:   

  

Radni  zaopiniowali  ww.  projekt  uchwały  pozytywnie  –  7  głosami  „za”,  przy  2  głosach               

„przeciw”   i   1   głosie   „wstrzymującym   się”.   

  

Ad   8.   

  

Projekt  uchwały  Rady  Miasta  Piły  w  sprawie  likwidacji  Publicznego  Przedszkola  Nr  8  ul.               

Bohaterów  Stalingradu  23,  64-920  Piła  zreferował   Sebastian  Dzikowski,  dyrektor  Wydziału            

Oświaty,   Kultury   i   Sportu .   

  

Radna   Teresa   Kasior    zapytała,   ile   będzie   oddziałów   w   przedszkolu,   które   będzie   się   znajdowało   

w   budynku   szkoły   podstawowej   nr   5.   

  

Dyrektor   Dzikowski    odpowiedział,   że   będą   4   oddziały.   

  

Radna   Teresa   Kasior    powiedziała,   że,   jak   rozumie,   będzie   jeden   dyrektor   szkoły   i   przedszkola.   

  

Dyrektor  Dzikowski  powiedział,  że  Dyrektor  przedszkola  otrzyma  propozycję  objęcia  funkcji            

zastępcy   dyrektora   szkoły   podstawowej   nr   5   do   spraw   oddziałów   przedszkolnych.   

  

Głosowanie:   

  

Radni   zaopiniowali   ww.   projekt   uchwały   jednogłośnie   pozytywnie.   

  

Ad   9.   

  

Projekt  uchwały  Rady  Miasta  Piły  w  sprawie  regulaminu  podziału  środków  dla  podmiotów              

realizujących  zadania  publiczne  w  zakresie  upowszechniania  kultury  fizycznej  z  budżetu  Gminy             

Piła.   

  

Włodzimierz  Bystrzycki,  przewodniczący  Komisji  Spraw  Społecznych  poprosił  radnego          

Zbigniewa   Pyziaka   o   przedstawienie   przedmiotowego   projektu   uchwały.   
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Radny  Zbigniew  Pyziak,  przewodniczący  Klubu  Radnych  Stowarzyszenia  „Porozumienie          

Samorządowe”    przedstawił   projekt   uchwały.   

  

Przewodniczący  komisji  powiedział,  że  nie  poprze  tego  projektu  uchwały  i  dodał,  że  na               

wcześniejszym  posiedzeniu  Komisji  Spraw  Społecznych  było  ustalone,  że  odbędzie  się  spotkanie             

komisji  z  przedstawicielami  klubów  sportowych  -  miało  być  więcej  czasu  na  przygotowanie              

dobrego   projektu   uchwały.   

  

Radny   Zbigniew   Pyziak    powiedział,   że   w   maju   ma   być   sesja   absolutoryjna,   potem   są   wakacje,   

a  potem  będzie  projekt  budżetu  na  kolejny  rok.  Radny  wyjaśnił,  że  zależy  mu  na  tym,  by  po                   

przyjęciu  tej  uchwały  zaplanować  ewentualnie  środki  na  sport  i  wprowadzić  tę  zmianę  do               

przyszłorocznego   budżetu.   

  

Przewodniczący  komisji  powiedział,  że  ustalany  był  termin  w  maju  lub  w  czerwcu  i  podkreślił,  że                 

do   sprawy   nie   można   podchodzić   pochopnie.   

  

Radny  Tomasz  Jopek  powiedział,  że  radny  Pyziak  złożył  przedmiotowy  projekt  uchwały  tydzień              

temu  w  Biurze  Rady  Miasta.  Jeśli  projekt  uchwały  byłby  dostępny  na  BIP  Urzędu  Miasta  Piły,  to  na                   

dzisiejszym  posiedzeniu  trenerzy  by  się  pojawili.  Radny  dodał,  że  dopiero  dzisiaj  się  dowiedział,  że                

ten   punkt   wszedł   do   porządku   obrad.   

  

Przewodniczący  komisji  powiedział,  że  miał  nadzieję,  że  ten  temat  zostanie  potraktowany  tak,  jak               

się   członkowie   komisji   umawiali   na   pierwszym   posiedzeniu   poświęconemu   tej   kwestii.   

  

Radny   Tomasz   Jopek    zaproponował,   żeby   przełożyć   ten   projekt   na   maj.   

  

Prezydent  Krzysztof  Szewc  powiedział,  że  Ustawa  o  samorządzie  gminnym  jasno  określa,  kiedy              

projekt  uchwały  musi  wejść  do  porządku  obrad  sesji  i  gdyby  radny  się  z  tymi  zapisami  zapoznał,  to                   

wiedziałby,  że  projekt  musi  wejść  do  porządku  obrad.  Prezydent  powiedział,  że  uważał,  że  zostanie                

to  zrobione  tak,  jak  było  uzgadniane  na  posiedzeniu  komisji  w  lutym.  Prezydent  Szewc  dodał,  że                 

wciąż   trwają   zlecone   przez   niego   analizy   tego   projektu   uchwały   przez   prawników.   

  

Włodzimierz  Bystrzycki,  przewodniczący  Komisji  Spraw  Społecznych  powiedział,  że  nie  chce,            

żeby  to  zabrzmiało,  że  jest  przeciw  samemu  projektowi  uchwały  w  tej  sprawie,  ale  sprzeciwia  się                 
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sposobowi,   w   jaki   ta   sprawa   została   przygotowana.   

  

Radny  Zbigniew  Pyziak  powiedział,  że  w  związku  z  uwagami,  proponuje  wycofanie  tego  projektu               

uchwały  z  porządku  obrad  najbliższej  sesji  Rady  Miasta  Piły  i  dodał,  że  projekt  będzie  zgłoszony                 

ponownie   na   czerwcową   sesję.   

  

Przewodniczący   komisji    zapytał,   czy   radny   Pyziak   wycofuje   projekt   uchwały.   

  

Radny   Zbigniew   Pyziak    potwierdził.   

  

W  związku  z  wyczerpaniem  porządku  obrad  Włodzimierz  Bystrzycki,  przewodniczący           

Komisji   Spraw   Społecznych   zakończył   obrady   komisji.   

  

Protokół   sporządziła: Przewodniczący   Komisji   Spraw   Społecznych   

  

/-/Małgorzata   Leśniak /-/Włodzimierz   Bystrzycki   
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